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Όνοµα: 

 

Ας δούµε αναλυτικά τους 
κανόνες Συλλαβισµού, 

για να χωρίζουµε σωστά τις λεξούλες σε 
Συλλαβές: 

 

Ένα σύµφωνο κάνει συλλαβή µε το επόµενο φωνήεν.   
π.χ. κα - νά - τα 

 
Δύο συνεχόµενα φωνήεντα χωρίζονται. 

π.χ. α - έ - ρας 

 
Δύο ίδια σύµφωνα χωρίζονται. 

π.χ. µέ - λισ - σα 

 
Τα µπ, ντ, γκ, τσ, τζ  δεν χωρίζονται. 

π.χ. µπα - νά - να 

 
Τα  αι, ει, οι, ου   δεν χωρίζονται. 

π.χ. ει - κό - να 

 
Τα αυ και ευ  δεν χωρίζονται. 

π.χ. αύ - λη 
 

Δύο σύµφωνα ανάµεσα σε δύο φωνήεντα κάνουν 
συλλαβή µε το δεύτερο φωνήεν, µόνο αν από αυτά 

αρχίζει ελληνική λέξη, αλλιώς χωρίζονται. 
 

π.χ. παι - χνί - δι (π.χ. χνούδι, χνάρι) 
 

ενώ ελ - πί - δα (δεν αρχίζει λέξη από λπ) 
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Ας κάνω τώρα εξάσκηση… 

 

 
 
 

 
 

Χωρίζω τις παρακάτω λέξεις σε συλλαβές. 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

πακέτο __________________________ 

ουρανός __________________________ 

θάλασσα __________________________ 

γελάω __________________________ 

ναυάγιο __________________________ 

τζίτζικας __________________________ 

αίθουσα __________________________ 

υπάρχω __________________________ 

γράµµα __________________________ 

ντουλάπα __________________________ 

πόρτα __________________________ 

ειρήνη __________________________ 


